

美國運通香港足球會入場禮遇之條款及細則

1. 美國運通香港足球會入場禮遇（「禮遇」）之條款及細則只適用於美國運通國際股份有限公司（「美國運通」）於香港發行之美國運通白金卡及美國運通半島白金卡之基本卡（「合資格卡」）之卡會員（「合資格卡會員」）。
2. 禮遇推廣期為 2026 年 7 月 30 日至 2029 年 4 月 21 日，包括首尾兩天（「推廣期」）。
3. 如欲享用禮遇，合資格卡會員須在作出預約時（有關預約條款見下文），其合資格卡賬戶於過去 6 個曆月內累積簽賬滿 HK\$50,000 或以上（「合資格簽賬」），符合上述條件後，可於香港足球會（「HKFC」）（香港跑馬地體育路 3 號）免費進入及享用以下禮遇：
 - a. 逢星期一至五（星期六、星期日及公眾假期除外）免費使用會所體育設施（定義見本條款 5），部份體育設施須於到訪日期前提前預訂
 - b. 逢星期一至五（星期六、星期日及公眾假期除外）免費進入會所餐飲場所（定義見本條款 5）。
4. 預約時段分為：
 - a. 上午時段：上午 8 時至下午 2 時 30 分
 - b. 下午時段：下午 3 時 30 分至晚上 10 時 45 分

預訂及進場條款

5. 於推廣期內，合資格卡會員完成合資格簽賬，並根據條款 6 至 9 規定的條款和條件提前預訂後，可免費進入及使用以下之設施（「設施」），設施受賓客人數限制（見條款 10 及 14）：

	設施	須提前預訂	毋須預約
體育設施	高爾夫球模擬場練習場	✓	/
	桌球室	✓	
	壁球中心	✓	
	網球場	✓	
	保齡球場	✓	
	健身中心	/	✓
	兒童遊戲室		✓
	圖書館		✓
	桑拿蒸氣浴室		✓

	綜合游泳池		✓
	籃球場		✓
	羽毛球	✓	/
餐飲場所	餐廳	✓	/
	Captain's Bar	/	✓
	Chairman's Bar		✓
	咖啡廳		✓
	Family Lounge		✓
	Lounge		✓
	池畔酒吧		✓
	運動員吧		✓

- 合資格卡會員必須於致電預約熱線+852 2603 9522 預約入場，並在預訂時表明是否需要預約設施。
- 合資格卡會員須於到訪前至少 7 個工作天致電預約，並可預約最多為期往後 15 個工作天的時段。預約熱線開放時間為星期一至五早上 9 時至晚上 6 時（星期六及星期日除外）。如成功預約入場及/或設施，預約職員將會向合資格卡會員發送確認電郵。所有預訂均視乎供應情況而定，並以先到先得方式處理。所有有關預訂之事宜，請致電預約熱線查詢。
- 合資格卡會員於星期一至星期五（星期六、星期日及公眾假期除外）之任何單一日期內只可預訂 1 個時段及 1 項體育設施之其中 1 節。每名合資格卡會員每曆月最多只可預訂及使用本禮遇 1 次。所有預訂須視乎供應情況而定，並以先到先得方式處理，額滿即止。
- 進場時，合資格卡會員須向 HKFC 職員出示確認電郵，填寫申請「臨時會員證」，並須以 Amex Experiences 應用程式掃描由 HKFC 職員提供之指定二維碼，方可進入 HKFC 及使用設施。

賓客及兒童條款

- 每位合資格卡會員最多可攜同 12 位賓客（包括合資格卡會員）進入餐飲場所。未滿 18 歲之賓客將不會獲提供含酒精飲品，並須由一名年滿 18 歲或以上之成年人陪同。
- 合資格卡會員不得於場地內讓其賓客或未滿 18 歲之子女無人陪同，並須對其賓客或子女之行為負責。
- 家庭傭工、保姆、外籍家庭教師、司機、其他私人僱工及臨時監護人，均會被視為合資格卡會員所攜同之賓客，並於場地內不得履行任何受僱職務。

13. 合資格卡會員不得參與任何體育活動或私人教練課程；主球場及曲棍球場不得預訂或使用；不可外借圖書館內之書籍。
14. 以下為體育場所之賓客人數要求，合資格卡會員之直系家庭成員（即配偶及 26 歲或以下之子女）不計入使用相關體育場所之賓客名額。HKFC 有權作出更改指不會作任何事先通知。

容納之賓客人數	所有時段	非繁忙時段	繁忙時段
羽毛球場	/	1 位賓客	不適用賓客 (平日晚上 6 時至 10 時)
其他球拍類運動 (包括但不限於匹克球)	/	1 位賓客	不適用賓客 (平日晚上 6 時至 10 時)
籃球	/	1 位賓客	不適用賓客 (平日晚上 6 時至 10 時)
兒童遊戲室	3 位賓客	/	/
健身中心及訓練區域	不適用賓客	/	/
高爾夫球模擬場練習場	/	1 位賓客	不適用賓客 (平日晚上 7 時至 10 時)
桑拿蒸氣浴室	不適用賓客	/	/
Snooker Room	1 位賓客	/	/
桌球室	/	1 位賓客	不適用賓客 (平日晚上 6 時 30 分至 10 時)
綜合游泳池	/	3 位賓客	不適用賓客 (平日早上 9 時前及晚上 6 時後)
網球場	/	1 位賓客	不適用賓客 (平日晚上 6 時至 10 時)
保齡球場	3 位賓客	/	/

15. 場地內各項設施及餐廳之服裝規定已載列於 www.hkfc.com。HKFC 有權在其合理判斷下，拒絕任何衣著不符合相關規定之人士進入場地任何範圍。

離場相關條款

16. 合資格卡會員（及其賓客，如適用）必須於離場時，前往接待處辦理離場手續，並歸還「臨時會員證」及 / 或任何設施通行證，以及以合資格卡全數繳付於到訪期間所產生之所有費用。所有費用均須另加收 **5%**服務費，並須以合資格卡繳付。

取消條款

17. 合資格卡會員須於到訪日期前最少 **2** 個工作天作出取消。如未有在指定時限內取消預約，及 / 或未有如期出席，美國運通將從合資格卡會員之合資格卡賬戶扣除 **HK\$500** 作為相關費用。有關惡劣天氣安排，請向 **+852 2603 9522** 查詢。

其他條款

18. 此禮遇不適用於以下日期。如不適用日期有所更改，將不會作任何事先通知。
- a. 2026 年 9 月 25 至 26 日、12 月 22、25 至 26 及 31 日（2027 年至 2029 年之不適用日期有待公佈）
19. HKFC 場地內吸煙僅限於指定之戶外區域。
20. 除下列範圍外，HKFC 場地內禁止使用電子通訊設備：(a) 停車場；(b) Lockhart Room、Happy Valley Suites 及已預訂作私人活動用途之會議室；(c) 已預訂作私人活動用途之餐廳私人用餐室；(d) 包括球場、看台及 Sportsman's Bar 外圍之內場區域，包括前露台、後露台及 The Deck；(e) 戶外草地球場周邊範圍；(f) 綜合游泳池設施區域；(g) Coffee Shop 戶外座位區；(h) 網球場 4、5 及 6 號場地之周邊範圍；(i) 一樓及二樓之電話亭；以及 (j) 辦公空間。
21. 根據香港法例，不得在業務過程中向 18 歲以下人士售賣或供應令人醺醉的酒類。員工保留權利於款待或出售含酒精飲品時要求任何人士出示身份證明文件。
22. 合資格會員及其同行賓客是否享有及/或使用禮遇須由 HKFC 及美國運通酌情決定。
23. 合資格卡會員須確保於預約時提供之個人資料（包括但不限於電郵地址）為最新、完整及有效。如因資料不正確、不完整或未有更新而導致任何通訊失敗、延誤或遺失，美國運通概不負責，亦不會作出任何補發或賠償。
24. 未過賬／取消／退款的交易或發現任何欺詐或最終取消／退款的交易，將不被視為合資格簽賬，並不計算入合資格交易。
25. 所有產品、服務、諮詢及建議均由 HKFC 負責提供予卡會員。美國運通並非上述服務及/或相關產品之供應者，亦不對其作出任何表述或保證。
26. 因享用產品或服務（包括但不限於直接或間接）而造成的損失或破壞，或人身傷害，美國運通概不負責，法律規定之責任除外。
27. 如對此優惠有任何疑問，請致電卡片背面顯示的 24 小時熱線或客戶服務熱線 **+852 2277 1010** 查詢。
28. 美國運通及 HKFC 將保留隨時更改本條款及細則、暫停或終止優惠而無須事先通知之權利。
29. 如有任何爭議，美國運通及 HKFC 將保留最終決定權。



30. 本條款及細則之英文及中文版本如有任何差別，概以英文版本為準。

American Express Hong Kong Football Club Access Benefit Terms and Conditions

1. American Express Hong Kong Football Club Access Benefit (**"Benefit"**) is only applicable for Basic Cardmembers of The Platinum Card® and American Express® Peninsula Platinum Card issued by American Express International, Inc. (**"American Express"**) in Hong Kong (**"Eligible Card"**, **such holders, "Eligible Cardmembers"**).
2. Promotion Period is from July 30, 2026, to April 21, 2029, (both dates inclusive) (**"Promotion Period"**).
3. To enjoy the Benefit, Eligible Cardmembers must, at the time of making a reservation (Refer to the reservation terms below), have accumulated eligible spend of HK\$50,000 or above within the past six (6) calendar months in their Eligible Card account (**"Eligible Spend"**). Upon meeting the above requirement, Eligible Cardmembers may enjoy complimentary access to Hong Kong Football Club (**"HKFC"**) (3 Sports Road, Happy Valley, Hong Kong) and the following Benefits:
 - a. Complimentary access to club sports facilities (as defined in Clause 5) from Monday to Friday (Except for Saturdays, Sundays and Public Holidays), with certain facilities requiring advance booking prior to the visit date; and
 - b. Complimentary access to club food and beverages outlets (as defined in Clause 5) from Monday to Friday (Except for Saturdays, Sundays and Public Holidays).
4. Reservation session is divided into:
 - a. Morning Session: 8:00 a.m. to 2:30 p.m.
 - b. Afternoon Session: 3:30 p.m. to 10:45 p.m.

Reservation and Access Terms

5. During the Promotion Period, Eligible Cardmembers who have fulfilled the Eligible Spend requirement and have made an advance reservation in accordance with Clauses 6 to 9 may enjoy complimentary access to and use of the following facilities (**"Facilities"**), which are subject to guest capacity limits (see Clauses 10 and 14):

	Facilities	Advance reservation required	No reservation required
Sports Facilities	Golf Simulators	✓	/
	Snooker Room	✓	
	Squash Courts	✓	
	Tennis Courts	✓	
	Ten Pin Bowling Complex	✓	

	Fitness Centre	/	✓
	Children's Playrooms		✓
	Library		✓
	Sauna and Steam Centre		✓
	Swimming Pool Complex		✓
	Basketball Court		✓
	Badminton Court	✓	/
Food and Beverage Outlets	The Restaurant	✓	/
	Captain's Bar	/	✓
	Chairman's Bar		✓
	Coffee Shop		✓
	Family Lounge		✓
	Lounge		✓
	Pool Bar		✓
	Sportsman's Bar		✓

6. Eligible Cardmembers must make a reservation by calling the reservation hotline at +852 2603 9522 and must indicate at the time of booking whether reservation of Facilities is required.
7. Eligible Cardmembers must make reservations at least seven (7) working days prior to the visit date and may reserve time slots up to fifteen (15) working days in advance. The reservation hotline operates from Monday to Friday, 9:00 a.m. to 6:00 p.m. (Except for Saturdays and Sundays). Upon successful reservation for access and/or Facilities, a confirmation email will be sent to the Eligible Cardmember. All reservations are subject to availability and are offered on a first-come, first-served basis. For any matters relating to reservations, please contact the reservation hotline.
8. Eligible Cardmembers may reserve no more than one (1) session and one (1) slot of one (1) sports facility per day from Monday to Friday (Except for Saturdays, Sundays and Public Holidays). Each Eligible Cardmember shall be entitled to make and use this Benefit no more than once per calendar month. All reservations are subject to availability and are offered on a first-come, first-served basis.



9. Upon arrival, Eligible Cardmembers must present the confirmation email to HKFC staff, complete the application for a “temporary membership card”, and scan the designated QR code provided by HKFC staff via the Amex Experiences App in order to gain access to HKFC and use the Facilities.

Guests and Children Terms

10. Each Eligible Cardmember may bring a maximum of twelve (12) guests (including the Eligible Cardmember) when accessing the food and beverages outlets. Guests under the age of eighteen (18) will not be served alcoholic beverages and must be accompanied by an adult aged eighteen (18) years or above.
11. Eligible Cardmembers must not leave their guests or children under the age of eighteen (18) unaccompanied at the venue and shall be responsible for the conduct and behavior of their guests or children.
12. Domestic helpers, nannies, au pairs, chauffeurs, other personal employees and temporary guardians shall be counted as guests brought by the Eligible Cardmember and are prohibited from carrying out any employment duties whilst at the venue.
13. Eligible Cardmembers are not permitted to participate in any sports activities or private coaching sessions. The Main Pitch and Hockey Pitch are not available for booking or access. Books from the library may not be borrowed.
14. The guest entitlement for the use of sports facilities is set out below. Immediate family members of the Eligible Cardmember (namely spouse and children aged twenty-six (26) or below) shall not be counted towards the guest quota for the use of such sports facilities. HKFC reserves the right to amend the above without prior notice.

Number of Guests Permitted	At All Times	At Non-peak Periods	At Peak Periods
Badminton Courts	/	One Guest	No Guests (weekdays 6pm - 10pm)
Other Racket Sports (including but not limited to Pickle Ball)	/	One Guest	No Guests (weekdays 6pm - 10pm)
Basketball	/	One Guest	No Guests (weekdays 6pm - 10pm)
Children’s Playrooms	Three Guests	/	/
Fitness Centre and Training Triangle	No Guest	/	/

Golf Simulators	/	One Guest	No Guests (weekdays 7pm - 10pm)
Sauna and Steam Centre	No Guest	/	/
Snooker Room	One Guest	/	/
Squash Courts	/	One Guest	No Guests (weekdays 6:30pm – 10:00pm)
Swimming Pool Complex	/	Three Guests	No Guests (weekdays before 9am and after 6pm)
Tennis Courts	/	One Guest	No Guests (weekdays 6pm - 10pm)
Tenpin Bowling Complex	Three Guests	/	/

15. Dress codes for facilities and restaurants at the venue are set out at www.hkfc.com. HKFC reserves the right, at its reasonable discretion, to deny entry to any person whose attire does not comply with the applicable requirements.

Departure Terms

16. Upon departure, Eligible Cardmembers (and their guests, if applicable) shall proceed to the reception desk to complete the check-out procedures, return the “temporary membership card” and/or any access cards, and settle in full all charges incurred during the visit using an Eligible Card. All charges shall be subject to a 5% service charge and must be settled using an Eligible Card.

Cancellation Terms

17. Eligible Cardmembers shall cancel their reservation at least two (2) working days prior to the visit date. If the reservation is not cancelled within the specified timeframe and/or the Eligible Cardmember fails to attend, American Express shall charge HK\$500 to the Eligible Cardmember’s Eligible Card account as a fee.

General Terms

18. The Benefit is not available on the following dates. Dates are subject to change without prior notice: September 25 to 26, December 22, 25 to 26 and 31, 2026 (blackout dates for 2027 to 2029 are to be announced).

19. Smoking at the HKFC Venue shall be restricted to designated outdoor areas only.

20. The use of Electronic Communication Devices (“ECD”) is prohibited in all but the following areas of the Club: (a) The Car Park; (b) The Lockhart Room, Happy Valley Suites and Meeting Rooms when booked for a private function; (c) The Private Dining Room of the Restaurant when booked for a private function; (d) The infield areas comprising the Pitches, Stands and the area immediately outside the Sportsman’s Bar including the Front Patio, Back Patio and The Deck; (e) The immediate surrounds of the Outdoor Green; (f) The Swimming Pool Complex; (g) The Coffee Shop outdoor seating area; (h) The immediate surrounds of the Tennis Courts 4, 5 and 6; (i) Phone Booths on 1/F and 2/F; (j) The Workspace.
21. Under the law of Hong Kong, intoxicating liquor must not be sold or supplied to anyone who is under 18 years old in the course of business. Staff reserves the right to request identification at any time when serving or selling alcoholic beverages.
22. The eligibility of Eligible Cardmembers and their guests to access and/or use the Benefit shall be subject to the sole discretion of HKFC and American Express.
23. Eligible Cardmembers are responsible for ensuring that their personal information (including but not limited to email address) provided to American Express is accurate, complete, and up to date during the reservation. American Express shall not be responsible for any failure, delay, or loss in communication arising from incorrect, incomplete, or outdated information, and no replacement or compensation will be provided.
24. Un-posted/cancelled/refunded transactions and transactions that are found to be fraudulent or are eventually cancelled/refunded will be considered as ineligible transactions and shall be excluded from the Eligible Transaction.
25. HKFC is solely responsible for all products, services, consultations and advice offered to American Express Cardmembers. Any enquiry or complaint about the quality of the products or the services provided relating thereto should be directed to the organizer. American Express shall assume no liability in respect thereof.
26. American Express shall not be liable for any loss or damage whatsoever which is suffered (including but not limited to indirect or consequential loss), or for personal injury which is suffered or sustained, as a result of taking or using any of the Benefit, except for any liability which cannot be excluded by law.
27. In case of any enquiry related to this Benefit, please call the 24-hour customer service hotline shown at the back of your Card or our customer service hotline at +852 2277 1010.
28. American Express and HKFC reserve the right to change these Terms and Conditions at any time without prior notice.
29. Should any dispute arise related to the Benefit, the decision of American Express and HKFC shall be final.
30. In the event of any inconsistency between the English and Chinese versions of these Terms and Conditions, the English version shall prevail.